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Abstract (en)
[origin: US4489682A] The present invention relates to a motor comprising at least one piston of linear and reciprocating translational movement and
a swash plate mounted at an angle on a shaft driven in rotation in an engine block by the reciprocating movements of the plate which is in contact
with the piston. Each piston is integral with a rod, the end of which opposite the piston includes a slide which moves in a guide in the engine block.
Each slide holds two shells which form a seat for each swivel joint of the swash plate. Preferably, the swash plate includes two or four swivel joints.

Abstract (fr)
L'invention concerne un moteur comprenant au moins un piston à mouvement de translation linèaire alternatif et un plateau oscillant monté selon
un angle sur un arbre entraîné en rotation dans le carter. Elle se caractérise par le fait que chaque piston (21) est solidaire d'une tige (10) dont
l'extrémité située à l'opposé du piston comporte un coulisseau (11) guidé dans une glissière et par le fait que chaque coulisseau (11) emprisonne
deux coquilles (18, 18') formant un logement pour une rotule (19) reliée au plateau oscillant.
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